

No. 6.**By the Honourable Senator Ottenheimer:**

1st March, 1988—That he will call the attention of the Senate to matters of federal and provincial significance with particular reference to the Province of Newfoundland.

No. 7.**By the Honourable Senator Molgat:**

1st March, 1988—That he will call the attention of the Senate to the Sixteenth General Assembly of the International Association of French Speaking Parliamentarians, held at Yaoundé, Cameroon, from 4th to 10th January, 1988.

For Tuesday, 26th April, 1988**By the Honourable Senator Marshall:**

19th April, 1988—That he will call the attention of the Senate to a change in the name of the Senate Subcommittee on Veterans Affairs to the Subcommittee on Veterans Affairs and Senior Citizens, approved by the parent Committee on Social Affairs, Science and Technology on Tuesday, 1st December, 1987, and in order to make the mandate of the Subcommittee compatible with the new responsibility of the Minister of Veterans Affairs as Minister of State for Senior Citizens.

For Tuesday, 3rd May, 1988**By the Honourable Senator Bonnell:**

29th March, 1988—That he will call the attention of the Senate to the problems of the aged, including the substantial increase in population of those age 65 and over as well as problems of income security, retirement, housing, transportation and social welfare in general, including abuse and health care.

N° 6.**Par l'honorable sénateur Ottenheimer:**

1^{er} mars 1988—Qu'il attirera l'attention du Sénat sur des questions d'importance, aux plans fédéral et provincial, qui intéressent particulièrement la province de Terre-Neuve.

N° 7.**Par l'honorable sénateur Molgat:**

1^{er} mars 1988—Qu'il attirera l'attention du Sénat sur la seizième assemblée générale de l'Association internationale des parlementaires de langue française, tenue à Yaoundé, au Cameroun, du 4 au 10 janvier 1988.

Pour le mardi 26 avril 1988**Par l'honorable sénateur Marshall:**

19 avril 1988—Qu'il attirera l'attention du Sénat sur le changement du nom du Sous-comité des affaires des anciens combattants à «Sous-comité des affaires des anciens combattants et du troisième âge» approuvé par le Comité parent des affaires sociales, des sciences et de la technologie le mardi 1^{er} décembre 1987, dans le but de rendre le mandat du Sous-comité compatible aux nouvelles responsabilités données au ministre des Affaires des anciens combattants, comme ministre d'État au Troisième âge.

Pour le mardi 3 mai 1988**Par l'honorable sénateur Bonnell:**

29 mars 1988—Qu'il attirera l'attention du Sénat sur les problèmes des personnes âgées, notamment la forte augmentation du nombre de personnes âgées de 65 ans et plus ainsi que les difficultés qu'elles éprouvent sur le plan de la sécurité du revenu, du logement, du transport et du bien-être social en général, y compris les mauvais traitements et les soins de santé.

Motions

Wednesday, 20th April, 1988**By the Honourable Senator Wood:**

29th March, 1988—That a special committee of the Senate be appointed to examine and report upon the subject-matter of the Bill C-72, An Act respecting the status and use of the official languages of Canada, in advance of the said Bill coming before the Senate or any matter relating thereto;

Le mercredi 20 avril 1988**Par l'honorable sénateur Wood:**

29 mars 1988—Qu'un comité spécial du Sénat soit institué afin d'étudier la teneur du Projet de loi C-72, Loi concernant le statut et l'usage des langues officielles du Canada, avant que ce projet de loi soit soumis au Sénat ou toute question s'y rattachant et à en faire rapport;